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قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

سه شنبه 11 شهریور 1399، 12 محرم 1441، 1 سپتامبر 2020، شماره 3562

  باشگاه پرسپولیس در اطلاعیه ای با تشکر از کادر فنی بابت ثبت یک فصل موفق و قهرمانی در لیگ، 
اعلام کرد؛ از یحیی گل محمدی به طور کامل حمایت می کند و از هواداران و پیشکســوتان نیز خواســت 

همچون همیشه پشتیبان این تیم باشند.

گروه ورزشي - در بخشی از این 
اطلاعیه آمده است: بار دیگر فوتبال روی 
دیگرش را در شبی تلخ به نمایش گذاشت 
و همه ما شاهد درخشش پرسپولیس در 
آوردگاهی ســخت بودیم، اما وقتی کار 
به ضربات پنالتی می رســد، هیچ گاه این 
ضربات تعیین کننده شایســتگی یا عدم 

شایستگی تیمی نیستند.
همچنیــن در ایــن اطلاعیه آمده 
اســت، همانطور که بارها در بازی های 
مهم حتی در فینال جام جهانی نیز شاهد 
شکســت تیم های بــزرگ بوده ایم که 

مستحق آن نبوده اند. 
 اما اینجا باشگاه پرسپولیس است و 
همچنان اســتوار و محکم به سوی آینده 
روشــن خود همچون ســال های اخیر، 

حرکت می کند.
این اطلاعیه می افزاید: پرسپولیس 
امســال بــا درایت کادر فنــی، تلاش و 
همــت بازیکنانش و همین طور حمایت 
همیشگی هواداران فصل موفقی را پشت 
سر گذاشت و با وجود بحران سازی های 

متعــدد بــه ویــژه در 2 ســال اخیر، با 
برنامه ریزی یک پارچه و به ویژه درایت 
کادر فنــی بار دیگر بــر قله فوتبال ایران 
ایستاد و رکوردی را ثبت کرد که تا سالیان 

سال دست نخورده می ماند.
باشگاه پرسپولیس تاکید کرد؛ پوکر 
قهرمانــی و ثبت چندین رکورد تاریخی 
در ایــن فصــل مرهــون برنامه ریزی و 
تلاش کادر فنی و بازیکنان بوده و باشگاه 
پرســپولیس برای ثبــت چنین موفقیت 

بزرگی از آنها تقدیر می کند. 
بنابراین باید اعــلام کنیم که کادر 
فنی و تمامی بازیکنان شایسته پرسپولیس 
مایه افتخار باشگاه بوده و تحت حمایت 
کامل قــرار دارند و می دانیــم هواداران 
دلسوز پرســپولیس عاشقانه تیم خود را 
دوست داشــته و از آن حمایت خواهند 

کرد.
 در ایــن اطلاعیــه همچنین آمده 
است؛ بنابراین باز هم دست در دست هم، 
منسجم و به دور از حواشی و همچون سد 
یک پارچه در مقابل کســانی که استمرار 

ایــن موفقیت هــا را دوســت ندارند،  
می ایســتیم و از آنجــا که فصل 

نقل و انتقالات امروز به طور 
رسمی آغاز شــده، با تاکید 
دوباره بــر حفظ حداکثری 
موجود،  انســانی  سرمایه 
بر اســاس فهرست مورد 
تایید سرمربی، بازیکنان 
واجد شــرایط را جذب 
خواهیــم کرد و تا قبل 
از اعزام تیم به دوحه، 
پرســپولیس  لیست 
برای فصل بعد کامل 

خواهد شد. 
باشــگاه  ایــن 

در پایــان صبــوری و 
حمایت پیشکسوتان  و 
هواداران فهیم از باشگاه، 

کادر فنــی و بازیکنــان، را 
برگ برنــده در مقابل رقیبان 
)به هر شــکل و بــا هر نامی( 

عنوان کرد.

حمایت تمام قد باشگاه پرسپولیس 
از گل محمدی 

مجیدی سرمربی بزرگی خواهد شد
گروه ورزشــي -مربی سابق تیم 
فوتبال اســتقلال گفت: فرهاد مجیدی در 
دیدار مقابل پرســپولیس اثبات کرد 
در آینده خیلی نزدیک به سرمربی 

بسیار بزرگی تبدیل خواهد شد. 
بیــژن طاهری در خصوص 
شــهرآورد نود و ســوم پایتخت 
کــه با پیروزی ۶ بر ۳ آبی پوشــان 
در ضیافت پنالتی هــا همراه بود، 
گفت: شــهرآورد بسیار 
خوبی را مشاهده کردیم 
اما پرســپولیس باید در 
نیمه نخســت مسابقه گل های بسیار 

بیشتری به ثمر می رساند. پرسپولیس در نیمه 
اول عملکرد خیلی ضعیفی داشت و استقلال 
نیز موقعیت های خوبی را از دست داد. وی با 
تمجید از عملکرد شاگردان فرهاد مجیدی، 
ادامه داد: اســتقلال در این مســابقه بسیار 
حســاب شده عمل کرد و فرهاد مجیدی با 
شناختی که از بازیکنان خود داشت توانست 

پیروز مسابقه باشد.
مربی پیشین تیم فوتبال استقلال تهران 
اظهار داشت: فرهاد مجیدی در این مسابقه 
بسیار با تجربه تر از یحیی گل محمدی عمل 
کرد و ثابت کرد که توانایی ســرمربیگری 
اســتقلال را دارد و می تواند به مربی بسیار 

بزرگی تبدیل شــود. بازیکنــان با مجیدی 
ارتباط بسیار خوبی گرفته اند و وقتی بازیکن 
مربی را دوســت داشته باشــد برای او هر 
کاری خواهــد کرد. وی تصریح کرد: امروز 
تعویض های استقلال بسیار خوب بود و این 
موضوع یکی از عوامل برد تیم بود. استقلال 
در حال حاضر بهترین تیم ایران است و برای 
این تیــم تفاوتی ندارد در فینال با چه تیمی 

مسابقه خواهد داد.
بازیکن اســبق تیم فوتبال اســتقلال 
اظهار داشت: به اعتقاد من استقلال در جام 
حذفی با قدرت قهرمان خواهد شــد و یک 

جام مهم به هواداران تقدیم خواهد کرد.

مربی سابق تیم فوتبال استقلال:

باید از گل محمدی حمایت کرد
گروه ورزشي - مدیر تیم فوتبال 
پرســپولیس گفــت: بایــد از یحیی گل 
محمــدی به عنوان یک مربــی موفق که 
تیم را مقتدرانــه قهرمان کرده، همه جانبه 

حمایت کرد. 
افشین پیروانی 

روزها  این  افزود: 
به اتحاد و همدلی 
بزرگ  خانــواده 
پرســپولیس بیش 

از هــر زمان 

دیگری احتیاج داریم.
وی اظهار داشت: فاصله ای با برد در 
دربی نداشتیم و اگر کمی دقت می کردیم و 
اشتباه فردی نداشتیم و در وقت تلف شده 
گل نمی خوردیم الان همه در حال تمجید 
از کادر فنی بودند. پرسپولیس با مربیگری 
گل محمدی تا قبل از قطعی شدن قهرمانی 
ده برد و یک تساوی داشت و بدون باخت 
پوکر را جشــن گرفتیــم و در نهایت هم 
علاوه بر پوکــر زودهنگام ترین قهرمانی 
تاریخ و رکوردهایی چون کســب 

بیشــترین امتیــاز و 
قهرمانی با بهترین میانگین امتیازی 
و یا بیشترین برد رقم خورد.ما باید 
قدر این کادر فنی موفق که همگی 
فرزند پرسپولیس هستند را بیشتر 

بدانیم.

پیروانی در ادامه گفت: وقتی می بریم 
همه خوشــحالیم و به وقت ناکامی همه 
مقصریم و این منصفانه نیســت که بعد از 
باخت شخص خاصی را زیر سوال ببریم. 
کادر فنی همچون هواداران و بازیکنان بابت 
باخت ناراحتند. پیروانی گفت: بدون تردید 

وقتی تیمی نمی برد اشکالاتی داشته.
این را هم بگویم پرسپولیس قبلا هم 
در جام حذفی باخته اما با همدلی و حمایت 
توانسته از شکست پلی بسازد برای 
قهرمانی. رمز موفقیت های 
چند ســال اخیــر همین 
همدلی و باهم بودن ها در 
برد و باخــت بوده. امروز من 
خــود را در این ناکامی مقصر می دانم چرا 
که اگر وظایفم را بهتر انجام می دادم شاید 

شرایط بهتری رقم می خورد.
بنده درود می فرســتم به هواداران و 
کسانی که دارند حمایت می کنند و امیدوارم 
همه پرسپولیسی ها با تمام وجود حمایت 
از این کادر فنی را در دستور کار خود قرار 

دهند.
مدیر تیم فوتبال پرسپولیس در پایان 
گفت: باید به خودمان بیایم و خیلی سریع 
آماده لیگ قهرمانان شویم . باید بدانیم تکرار 
موفقیت ها و قهرمانی خیلی سخت است 
و بی تعارف این بدشانسی یحیی است که 
امسال در آســیا بازی خانگی نداریم و به 
عنوان پرتماشاگرترین تیم آسیا در لیگ هم 
از حمایت هواداران بی بهره بودیم . باید همه 
در کنار هم تلاش کنیم و یکدل باشیم تا باز 
هم یک قهرمانــی دیگر به هواداران عزیز 

هدیه کنیم.
در نهایــت بایــد بگویم که من یک 
هوادار پرسپولیســم و بابــت باخت روز 
گذشــته از هواداران و عاشقان پرسپولیس 
عذرخواهــی کرده و بــه آنها می گویم که 
مطمئن باشــید کلیه مجموعه تیم دست 
به دســت هم تلاش می کنند تا ان شاءالله 
قهرمانــی پنجم هم برای باشــگاه بزرگ 
پرســپولیس و برای عاشــقان میلیونی آن 

رقم بخورد.

افشین پیروانی: 

انتخاب پنالتی زن های پرسپولیس اشتباه بود
گروه ورزشــي - پیشکســوت 
تیم فوتبال پرســپولیس درباره شکست 
سرخپوشــان در شــهرآورد نود و سوم 
در ضربات پنالتی گفــت: باید کادر فنی 
تدابیر لازم را برای ضربات پنالتی می دید 
امــا بدترین انتخاب ها بــرای پنالتی زدن 
صورت گرفت.  ناصر محمدخانی با اشاره 
به شکست ۶ بر ۳ تیم فوتبال پرسپولیس 
در ضربــات پنالتی مقابل اســتقلال در 
مرحله نیمه نهایی رقابت های جام حذفی 
فوتبال کشور اظهار داشت: بازی خوب و 
جانداری را شــاهد بودیم و به طور حتم 
اگر هــواداران برای تماشــای این دیدار 
در ورزشــگاه حضور داشــتند، یکی از 

حساس ترین مســابقات 2۰ سال اخیر را 
شاهد بودیم اما متاسفانه این گونه نشد.

وی افزود: پرســپولیس در ابتدای 
بــازی عملکرد خوبی نداشــت و با گلی 
هم که دریافت کرد، به نظر من جریمه شد 
اما رفته رفته توانست به بازی بازگردد اما 
پرسپولیس در کنترل بازی مشکل داشت.

پیشکســوت سرخپوشــان اضافه 
کرد: پرســپولیس در دقایق پایانی بازی از 
حریف پیش افتاد ولی از این تیم حرفه ای 
بعید بود که بیاید و مالکیت توپ را تقدیم 
حریف کند. از طرفی مشــخص بود که 
اســتقلال رو به بازی مســتقیم می آورد 
پــس باید بازیکنان  بلند قامت در محوطه 

جریمه جمع می شدند و اجازه سر زنی به 
بازیکنان استقلال را نمی دادند. همچنین 
نبایــد بازیکنان در میانه زمین حفظ توپ 
می کردنــد. آنها باید تــوپ را به کناره ها 
می بردند تا ایــن چند دقیقه بگذرد و تیم 
پیروز شــود اما نمی دانم که چرا بازیکنان 
بــه این جزئیات توجه نکردند و در دقایق 

پایانی به حریف اجازه گلزنی کردند.
محمدخانی در مورد تعویض های 
پرســپولیس در این دیــدار اضافه کرد: 
مصدومیت، یک تعویض پرســپولیس را 
سوزاند اما وقتی بازی به وقت های اضافه 
کشیده می شود، مربی باید بازیکن پنالتی 
زن به ترکیب بیاورد اما دیدیم که 2 بازیکن 

پنالتی زن ما در دقایق پایانی از زمین بیرون 
کشیده شدند. از طرفی هنگام زدن پنالتی 
هم باید بهترین نفرات اول انتخاب شوند 
امــا نمی دانم که چرا چینش پنالتی زدن ها 
این گونه بود. اوساگونا در طول بازی وقتی 
خوب نبود چرا باید جزو اولین پنالتی زن ها 
باشد؟ پرسپولیس برای پنالتی ها برنامه ای 

نداشت.
وی اضافه کرد: دیگر همه چیز تمام 
شد و الان دیگر مســوولان باشگاه تمام 
حواس شان را معطوف به موفقیت تیم در 
لیگ قهرمانان آسیا کنند. دیگر وقت بهانه 
آوردن نیســت و باید بهترین تدارک برای 

لیگ قهرمانان آسیا دیده شود.

ناصر محمدخانی:

گروه ورزشــي -  ســخنگوی 
فدراســیون  ملی پوش فوتبال زنان، 

گفت: بیش از یک سال است 
که اردو و دیداری نداشتیم 
و از برنامه هــای آینــده 
هم خبر نداریــم. واقعا، 
دلیل کم لطفی مســوولان 
فدراســیون فوتبال به تیم 

را متوجه نمی شوم. 

هاجــر دباغی با بیــان اینکه نقطه 
ضعف بزرگ فوتبال زنان، نبود رسانه ها 
اســت؛ اظهار داشت: حضور حسین 
عبدی به عنــوان مدیرفنی تیم های 
فوتبال زنان سبب شده بود تا دانش 
مربیان و ســطح بــازی بازیکنان 
افزایــش یابد. این پیشــرفت را 
در برنامــه  تیم هــا در لیگ برتر به 

صورت کامل مشاهده کردیم.

وی افــزود: بــا توجه به شــرایط 
نمی تــوان پیش بینی کــرد که بازی های 
لیگ فصل آینده برگزار می شــود یا خیر. 
زیرا همه دنیــا راه های مقابله با کرونا را 
انجام می دهند و در این شــرایط بازی ها 
را برگزار می کنند. باید مسابقات لیگ با 
الگوبرداری از تیم های اروپایی و رعایت 
نکات بهداشــتی برگزار شود. می تواند 
شیوه برپایی لیگ به صورت منطقه ای یا 
متمرکز باشــد و اگر لیگ برتر برپا نشود 

انگیزه از بازیکنان گرفته خواهد شد.
ملی پوش فوتبال زنان عنوان کرد: 
در فصلی که گذشت کارمان را دیر شروع 
کردیم و نتوانســتیم به جایگاه مناســبی 
برســیم. اکنون از 2 باشگاه پیشنهاد دارم 
اما سپاهان در اولویت است و تا یک هفته 

دیگر وضعیتم مشخص می شود.
وی در خصوص وضعیت تیم ملی 
فوتبال زنان گفت: یک سال و خورده ای 

اســت که تیم ملی اردو و دیداری ندارد. 
نمی توانــم دلیل کم لطفی فدراســیون 
فوتبال را در این یکســال متوجه شــوم. 
پــس از صعود از مرحله گروهی به دور 
دوم مقدماتی المپیک می توانســتیم اگر 
برنامه ریزی بهتری داشــتیم به دور سوم 
هم صعود کنیم و متاسفانه این امر میسر 

نشد.
دباغ درخصوص شــرایط لژیونر 
شــدن دختران فوتبالیست گفت: وقتی 
دیده نمی شــویم، پیشنهادی هم نداریم 
امــا من تلاشــم را برای لژیونر شــدن 
انجام می دهــم. مدیران برنامه در بخش 
مــردان بیشــتر برای لژیونر شــدن کار 
انجــام می دهنــد و در بخش زنان ورود 
نمی کردند زیرا دســتمزدها پایین است. 
به تازگی شاهد ورود آنان در بخش زنان 
هســتیم و امیدوارم با دید مثبتی در این 

زمینه فعالیت کنند.

تلاش »مسی« و »نیمار« برای هم تیمی شدن
»لیونل مســی« و »نیمار« در تلاش 
برای هم تیمی شدن هستند. این 2 ستاره 
فوتبــال جهان پیش از این در بارســلونا 
دوران درخشــانی در کنــار یکدیگــر 

داشتند. 
پس از اینکه مسی چند روز قبل به 
سران باشــگاه بارسلونا اعلام کرد قصد 
جدایــی از جمع کاتالان هــا را دارد، نام 
چند باشــگاه بزرگ بــرای حضور این 

ستاره آرژانتینی مطرح شد. بارسلونا پس 
از شکست ســنگین هشت بر دو مقابل 
بایرن مونیــخ در لیگ قهرمانــان اروپا، 

دستخوش تغییرات زیادی شده است.
منچســتریونایتد،  منچسترسیتی، 
اینتــر و پاری ســن ژرمن باشــگاه های 
هســتند که رسانه های اروپایی معتقدند، 
بهترین بازیکن جهان بزودی راهی یکی 

از آنها خواهد شد.

در این بین شــانس ســیتی بیشتر 
است و حتی شنیده می شود مسی با »پپ 
گواردیولا« ســرمربی این تیم ساعت ها 
بــرای حضور در ســیتی صحبت کرده 
اســت. مسی و پپ، دوران درخشانی در 

بارسلونا داشتند.
حتی کاپیتان تیــم ملی آرژانتین از 
پپ و سران ســیتی خواسته است تا در 

صورت امکان »نیمار« را جذب کنند.

ایــن درحالی اســت کــه نیمار 
هم روز گذشــته به وضــوح از مدیران 
پاری سن ژرمن خواســت تا مسی را به 
پاریــس آورده و اجــازه انتقال او به تیم 

دیگری را ندهند.
این 2 ســتاره فوتبال جهان، دوران 
درخشــانی را کنار یکدیگر در بارسلونا 
داشــته و تمامی جام های موجود را فتح 

کردند.

جامعه فوتبال ایران در انتظار دریافت نظر 
مشورتی فیفا است

گروه ورزشي - دبیرکل فدراسیون 
فوتبــال در یک ویدئــو کنفرانس طولانی 
مدت با مسوولان ذیربط فدراسیون جهانی و 
کنفدراسیون آسیا، آخرین وضعیت دریافت 
نظرمشورتی پیرامون پیش نویس اساسنامه 

فدراسیون را جویا شد.  
در این نشســت که »مهدی علی نژاد« 
معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان، »احمدرضا براتی« رییس 
کمیته تدوین مقررات و »حمیرا اســدی« 
رئیس دپارتمان امور بین الملل فدراسیون 
هم در حضور داشتند، »مهدی محمدنبی« 
دبیرکل فدراســیون فوتبــال توضیحاتی 
پیرامــون فرآیند مربوط بــه تدوین پیش 
نویس اساســنامه ارائه کرد.  وی همچنین 
عنوان کرد: مایلم در ابتدا از فرصتی که فیفا 
و کنفدراســیون فوتبال آسیا برای بررسی 

آخرین وضعیت مربــوط به تدوین پیش 
نویس اساســنامه جدید فدراسیون فوتبال 

جمهوری اسلامی ایران دادند تشکر کنم.
 همانطــور کــه به خوبــی می دانید 
فدراسیون فوتبال ایران یکی از قدیمی ترین 
فدراسیون های عضو فیفا است و میلیون ها 
نفر در سطح کشــور به این رشته ورزشی 
علاقمند هســتند و به صــورت حرفه ای 

مباحث مرتبط را پیگیری می کنند.
نبی تصریح کرد: با توجه به ســطح 
تعاملات گذشــته هدف همه ما در فرآیند 
مربوط به اصلاح اساســنامه رسیدن به یک 
تفاهم ماندگار جهت تدوین ســند فردای 
فوتبال ایران با اعتماد متقابل و بر اساس کار 

کارشناسی بوده است. 
تغییراتی که در رفت و برگشت های 
صورت گرفته در ماه های اخیر و با نظر فیفا 

هــم در این مقوله شــکل گرفت کاملا در 
همین راستا عملیاتی شد.

دبیرکل فدراســیون فوتبــال افزود: 
فدراســیون فوتبــال پــس از برگــزاری 
نشســت های متعدد بــا ارکان حقوقی و 
همچنیــن برپایی جلســات متعدد هیات 
رییسه، اخذ پیشنهادات اعضا محترم مجمع 
و مذاکرات متعدد دیگر پیش نویس مربوطه 
را در موعــد مقرر به فیفــا ارائه کرد که در 
جای جــای آن ضمن تاکید بر قوانین ملی 
و داخلی بر الزامات بین المللی بالادســتی 
هم تصریح شــده بود. برای مثال امروز به 
خوبی و به صورت شفاف میان مدیران فیفا، 
کنفدراسیون و فدراســیون درباره ماهیت 
حقوقی فدراســیون فوتبال اشــتراک نظر 

وجود داشت. 
نبی افزود: قاعدتا جامعه فوتبال ایران 

در انتظار دریافت نظر مشــورتی فیفا است 
تا ادامه مســیر نقشه راه که شامل برگزاری 
مجمع تصویب اساســنامه و همچنین در 
تداوم آن مجمع انتخاباتی اســت به انجام 

برسد. 
در ادامه این جلسه اینترنتی،مسولان 
ذیربط در فیفا و کنفدراســیون فوتبال آسیا 
دیدگاه هــای خود درباره مباحث مربوط به 
اصلاح پیش نویس اساســنامه فدراسیون 
فوتبــال را ارائه کردند.  در پایان مقرر شــد 
تفاهم و توافقات انجام شــده در جلسه به 
صورت رســمی از طریق فیفا به فدراسیون 

فوتبال ارسال شود.

دبیرکل فدراسیون فوتبال:

کرونا نام »پوگبا« را
 از فهرست تیم ملی فرانسه خط زد

گروه ورزشي - »پل پوگبا« پس 
از مثبت شدن تست کرونا از فهرست 
تیم ملی فرانســه خط خورد.  بدنبال 
انتشــار خبر ابتلای هافبک فرانسوی 
شــیاطین ســرخ  به کووید-۱۹، این 
بازیکــن از ســوی »دیدیه دشــان« 
سرمربی آبی ها با »ادواردو کاماوینگا« 
جایگزین شــد تا برای دیــدار برابر 
ســوئد در پنجم ســپتامبر و تقابل با 
کرواسی در هشــتم سپتامبر به جای 

وی به میدان برود.
دشان در این باره گفت: پل پوگبا 
در ابتدا در فهرســت بود اما متاسفانه 
وی تســت دیروز آزمایش کرونا داد 
که جواب آن امروز صبح مثبت اعلام 
شــد. این خبــر بــرای یونایتدها نیز 
ضربه ســختی خواهد بود؛ تیمی که 
چهارشنبه هفته آتی به تمرینات پیش 

فصل باز خواهد گشت.
اوایل هفته جاری »هری مگوایر« 

کاپیتان این تیــم نیز در دادگاهش در 
یونان، به اتهام ضرب و شتم، مقاومت 
برابر بازداشت و تلاشش مکرر برای 
رشــوه مجرم شناخته شــد و با این 
تفاســیر تمرینات سرخ ها را از دست 

خواهد داد.
همچنین »آذون فن بیساکا« نیز به 
دلیل اینکه به تازگی از دوبی بازگشته 
اســت، باید دو هفته در قرنطینه ســر 

کند.

دلیل کم لطفی فدراسیون را متوجه نمی شوم
ملی پوش فوتبال زنان:


